
Referat Afdeling Lindeparken 18.06.2024 

 

Boligselskabet Fjordparken 

Afdeling Lindeparken Fynsvej – Vendsysselvej – Lindevænget (234) 

Den 18 juni 2024 kl. 1800 i mødelokalet, Fynsvej 1, Kælderen 

Velkomst. 

3 afbud Niels J – Christina R – Henriette H. 

Orientering fra Formanden. 

Michael B. Nielsen har været sygemeldt siden midt april pga. brud på højre ankel og derfor har jeg ikke 

været synlig i området, og er pt. startet med genoptræning. 

Christina Rysse er kommet ind i Organisations Bestyrelsen pr. d. 220524 og er derfor trådt ud af 

Repræsentantskabet hendes plads har Lene Luther overtaget frem til det årlige afd. møde. 

Søndag d. 160624 til åbnet kontor var der 1 beboer der kiggede forbi og vi fik en snak. 

Gennemgang af det årlige afd. møde. D. 020924 

Følgende Bestyrelse medlemmer samt suppleanter ønsker ikke genvalg til det årlige afd. møde. 

Lone Andersen - Christina Rysse – Lene Lüther – Niels Jensen 

Camilla Romer Wede har givet til kende at hun ønsker at stille op til Bestyrelsen. 

Men da der mangler nogle personer, som syntes at det kunne være spændende at være en del af en afd. 

bestyrelse er i velkommen til at kontakte Formanden. 

Til Repræsentantskabet hvor der skal vælges 4 personer samt 1 suppleant for 1 år ønsker 

Lone Andersen villig til genvalg   

Henriette Hagendam villig til genvalg   

Peter Larsen ønsker ikke genvalg   

Lene Lüther ønsker ikke genvalg.  

Torben Rasmussen har givet til kende at han ønsker at stille op. 

Eventuelt. 

Bestyrelses havde en debat mht. nuværende Parkerings regler kontra Parkerings firma Q Park 

Der blev fremsat et forslag til afstemning om at Bestyrelsen ikke ønsker Q Park.  Dette blev vedtaget. 

Sociale arrangementer har været oppe og vende flere gange, man vil henstille til den nye bestyrelse at tage 

dette op.   

Næste AB – Møde tirsdag d. 300724 kl.  1800. 


